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 1.  Voorwoord 

 Het jaar 2021 begon voor het Dorps Ontmoetings Punt Petten (DOP) erg onzeker. We moesten op korte 
 termijn wegens verkoop de kerk verlaten. Terugkeer naar het DOP-gebouw is niet mogelijk, dat is te 
 klein om de Corona-maatregelen aan te houden. De MFR valt af vanwege de moeilijke bereikbaarheid 
 voor ouderen. En de gemeente beschikt in de kern niet over een vervangend onderkomen. 
 We gingen in overleg met Kees en Marcella Quak  met  het verzoek om gebruik te mogen maken van hun 
 leegstaande winkelpand. Daar was voldoende ruimte voor handhaving van de 1½ m onderlinge afstand. 
 Dat resulteerde al snel in een principeakkoord voor het gebruik van hun winkelpand Quidaro, Plein 1945 
 nr. 18 te Petten. We hebben, nadat we alle zaken uit de kerk daarheen hebben verhuisd, op 22 januari 
 aansluitend onze bijeenkomsten daar kunnen vervolgen. Dat beviel direct goed. 
 Helaas moesten we in het voorjaar vanwege Corona 12 weken onze bijeenkomsten onderbreken. Daar 
 hadden veel van onze bezoekers het moeilijk mee. Na herstart op 31 mei konden we onze 
 bijeenkomsten dit jaar zonder onderbrekingen vervolgen. We kregen bij de lockdown in december net 
 als vorig jaar ontheffing en konden dus doorgaan, dat met inachtname van alle voorzorgen. 

 In 2021 zijn overleggen met de gemeente over mogelijke verbouw van het DOP-gebouw voortgezet. Dat 
 verliep wederom erg moeizaam. De heren Jan Schrijver en Ben Blonk hebben ons zeer gesteund door 
 ons voornemen voor verbouw steeds positief voor het voetlicht te helpen brengen. 

 In maart maakten twee wethouders bekend, dat het college voor verbouw van het DOP-gebouw 
 grotendeels overeenkomstig ons voorstel heeft besloten. Maar dat bleek daarna weer onzeker, omdat de 
 raad daarover moest beslissen. Maar ook dat werd weer verdaagd. Op 23 juli werd bekend, dat het 
 college een nieuw besluit heeft genomen en € 300.000, - voor sociale ontmoeting in Petten beschikbaar 
 stelt. Er zou in Petten veel weerstand tegen ons plan bestaan. Invulling daarvan vindt nu plaats na 
 overleg met de inwoners van Petten. Uiteindelijk werd op 4 november een bijeenkomst belegd. In de 
 zaal kregen we veel bijval voor ons uitbreidingsplan. Aangegeven werd dat er dit jaar een besluit wordt 
 genomen dat in februari 2022 ter goedkeuring aan de raad wordt voorgelegd. Maar in december werd 
 aangegeven, dat we eerst met de Dorpsraad en de Sportvereniging over de invulling moeten overleggen. 
 Dus weer nieuwe blokkades. Wij hebben aangegeven dat nieuw overleg niet nodig is. Daarop is weer 
 geen besluit genomen. Zorgplicht van de gemeente Schagen voor inwoners van Petten in daad en zelfs 
 in woord blijkt iets van vroeger. We moeten in Petten zelf maar onze broek ophouden. Zie voor details 
 van dit proces hoofdstuk 8, de samenvatting in hoofdstuk 12 en onze website  www.doppetten.nl  . 

 Het uitlenen van boeken is ook bij Quidaro volop doorgegaan. (Zie hoofdstuk 3). 
 Voor toeristen was onze nieuwe locatie wat moeilijker te vinden, waardoor we ook dit jaar minder gasten 
 wegwijs hebben kunnen maken. (Zie hoofdstuk 4). 
 Bijgaand jaarverslag geeft een gedetailleerd overzicht van al onze activiteiten in 2021. 

 Bestuur DOP. 
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 2.  Activiteiten DOP in 2021 

 We zijn er ook dit jaar in geslaagd om zoveel als mogelijk bijeenkomsten op de maandag -, woensdag - 
 en vrijdagmorgen van 9.30 uur tot 12.00 uur te organiseren. De eerste drie weken van het jaar nog 
 vanuit de kerk, maar vanaf 22 januari vanuit ons nieuwe onderkomen in het voormalige maar nu 
 leegstaande winkelpand van Quidaro, Plein Petten nr.18. Daar konden we ruimschoots de 1½ meter 
 onderlinge afstand aanhouden. Dat was voor ons een grote opluchting en we zijn daar de familie Quak 
 erg dankbaar voor. Alternatief zou zijn algehele stopzetting van onze bijeenkomsten. 
 Zoals in het voorwoord aangegeven hebben we van 8 maart tot 31 mei onze bijeenkomsten vanwege 
 Coronabesmetting van een aantal bezoekers moeten opschorten. Dit werd veroorzaakt door de Britse 
 variant. Dat was voor veel van onze vaste bezoekers een grote teleurstelling. Sommigen hadden het 
 daar erg moeilijk mee. Gelukkig heeft niemand uiteindelijk daar blijvende gevolgen aan overgehouden. 

 Afb. 1. Alleen de eerste drie weken van dit jaar konden we nog van de kerk gebruik maken. 

 Per bijeenkomst zijn twee vrijwilligers aanwezig die de ontvangst van de gasten en de koffie - en 
 thee-verstrekking verzorgen. Uit voorzorg zijn we daar evenals vorig jaar overgaan op het gebruik van 
 wegwerpbekers.  Daarnaast is desinfectiemiddel bij de ingang aanwezig en worden bij bewegingen 
 mondkapjes gedragen. 
 Het bezoekersaantal bleef vanwege gevaar voor Corona-besmetting wisselen, maar grotendeels op peil. 

 Het totaal aantal bezoekers viel dit jaar door tijdelijke noodzakelijke onderbreking en vooral door het feit 
 dat we geen andere activiteiten konden organiseren evenals vorig jaar wat lager uit dan de jaren 
 daarvoor. Maar ondanks de Corona-dreiging werden onze bijeenkomsten door veel bezoekers bezocht. 
 Enkele vrijwilligers haakten vanwege de mogelijkheid van Corona-besmetting tijdelijk af, maar nadat ook 
 die voldoende waren ingeënt tegen Corona kwamen ook die vrijwilligers ons veelal weer ondersteunen. 
 Zodoende konden we toch steeds over voldoende vrijwilligers beschikken. 
 Alle overige activiteiten moesten we ook dit jaar helaas weer afzeggen. 

 Voorwaarde werd, dat vrijwilligers en bezoekers of gevaccineerd moeten zijn of anders voor elke 
 bijeenkomst een geldig negatief bewijs van deze infectie moeten kunnen tonen. 
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 De Vrijwillig Onafhankelijke Adviseur (VOA) heeft ook dit jaar weer meerdere personen kunnen 
 ondersteunen. Zie hoofdstuk 6. 
 Het gratis uitlenen van boeken is vanuit het winkelpand Quidaro gewoon doorgegaan. We hebben daar 
 een boekenkast kunnen opstellen. Daar werd veelvuldig gebruik van gemaakt. Zo nodig konden 
 bezoekers onder begeleiding ook nog van de boekenkasten in het DOP-gebouw gebruik maken. 
 Zie voor dit onderdeel hoofdstuk 3. 

 Ook dit jaar hebben we ondanks alle beperkende maatregelen en ons moeilijker te vinden onderkomen 
 toch nog 52 VVV-gasten met succes wegwijs kunnen maken. Zie hierover hoofdstuk  4  . 

 Het bestuur heeft dit jaar veelal vanuit de thuissituaties veel tijd besteedt aan overleggen om te trachten 
 de bijeenkomsten zo veel als mogelijk voort te zetten. En ook de perikelen bij het uitwerken van ons 
 verbouwplan van het DOP-gebouw eiste evenals beide voorgaande jaren weer veel tijd. 

 De eerste maanden hadden we diverse overleggen met gemeentelijke ambtenaren. Vanwege Corona 
 werden die via Teams gehouden. Deze overleggen verliepen aanvankelijk voor ons door de voorgestelde 
 wijze van uitwerking voor verbouw van het DOP-gebouw erg moeizaam. We waren het fundamenteel 
 niet met de gekozen opzet daarvan eens. Ook waren we tegen het houden van een digitale enquête om 
 inzicht te krijgen van ideeën bij de bevolking van Petten en hun voorstellen voor mogelijke oplossingen. 
 Bij een digitale enquête zouden oudere inwoners met veelal minder digitale vaardigheid op voorhand 
 buiten spel gezet worden. Daarop werd uiteindelijk dit onderzoek stilgelegd en in maart maakte het 
 college hun besluit tot verbouw bekend. Dit kwam in grote lijnen overeen met hun instemming voor ons 
 ruim twee jaar daarvoor ingebrachte voorstel voor verbouw van het DOP-gebouw. Het Stichtingsbestuur 
 van SEBAP vond het nodig, omdat niet voor hun plan tot verbouw was gekozen, af te treden. 
 Bijzonder jammer en in onze ogen volstrekt onnodig. 

 Maar na deze toezegging bleek, dat dit besluit voor verbouw alsnog door de raad zou moeten worden 
 bekrachtigd. Maar ook het voorleggen aan de raad werd daarop weer verdaagd. 

 Maar 23 juli ontvingen we bericht, dat het college een bedrag van maximaal € 300.000, - beschikbaar 
 stelt voor investeren in de sociale ontmoeting in Petten. Dat liep uiteindelijk uit op weer geen besluit! 
 Voor uitvoerige toelichting zie hiervoor hoofdstuk 8. 

 Afb. 2. Vanaf 22 januari konden we in het 
 winkelpand Quidaro, Plein 1954 nr.18 te 
 Petten terecht. 
 We konden gelukkig onze bijeenkomsten 
 vervolgen. 
 Dat voelde direct goed. 
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 3.  Eigen Bibliotheek in het DOP 

 De eigen bibliotheek heeft een steeds belangrijker plaats in het geheel ingenomen. Inwoners van Petten 
 brengen gratis hun overtollige boeken naar het DOP. Hier wordt in toenemende mate gebruik van 
 gemaakt. Hierdoor is een grote variëteit van boeken ontstaan waar veel bezoekers zeer regelmatig 
 gebruik van maken. 

 De dames Ineke Evertsz en Ella Dammer verzorgen deze boeken-inbreng en - uitleen. 
 Dit heeft een prachtig boekenbestand opgeleverd waar onze bezoekers gratis boeken kunnen meenemen 
 met het verzoek deze na lezing terug te brengen. 
 Soms is het aanbod te groot en kunnen ze de boeken niet meer bergen. Daarom moet soms een 
 tijdelijke inleveringsstop worden afgekondigd en worden als dat mogelijk is overtollige boeken bij 
 bijzondere gelegenheden voor verkoop aangeboden. 
 Deze boeken werden deels eerst nog naar de kerk maar na 22 januari naar het leegstaande winkelpand 
 van Quidaro overgebracht, zodat het uitlenen van boeken gewoon kon doorgaan. Soms konden 
 bezoekers onder begeleiding ook nog van de boekenkasten in het DOP-gebouw gebruik maken. 

 Dit bewijst te meer dat de eis van SEBAP, dat het uitlenen van boeken vanuit het DOP-gebouw door het 
 DOP zou moet worden beëindigd, volledig tegen het belang van ouderen ingaat. 

 De gebruikelijke verkoop van boeken tijdens de Pinkstermarkt en ook tijdens de actie ”Petten Ruimt” zijn 
 ook in 2021 niet door kunnen gaan. 
 Mede daardoor kon dus ook de traditionele brunch die we elke zomer organiseren en die bekostigd 
 wordt uit de inkomsten van de verkoop van boeken niet doorgaan. 

 Afb. 3. Boekenkast in het voormalig winkelpand 
 Quidaro aan het Plein te Petten. Vanwege de 
 grote belangstelling daarvoor hebben die daar zo 
 snel mogelijk in gebruik genomen. 
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 4.  Ontvangen VVV - gasten 

 We zorgen nog steeds voor de opvang van VVV-gasten. De Ondernemers Federatie Schagen (OFS) 
 zorgt, in nauwe samenwerking met ”Holland boven Amsterdam”, dat we worden voorzien van het 
 benodigde foldermateriaal en andere benodigde zaken voor het informeren van VVV-gasten. 

 In de loop van 2020 w  as die mogelijkheid vanuit de kerk en vanaf 22 januari 2021 vanuit het winkelpand 
 Quidaro.  Quidaro  is wat moeilijker herkenbaar als  VVV-opvang en  voor bezoekers daarom lastiger ons 
 daar te vinden  M  aar desondanks konden geleidelijk  aan VVV-gasten ons daar ook bezoeken en konden 
 we ze op de gebruikelijke wijze wegwijs maken. 

 In totaal hebben we wel minder VVV-gasten dan gebruikelijk ontvangen, maar toch nog 52 gasten 
 mogen verwelkomen en hen van de gewenste informatie voorzien. 
 ”Holland Boven Amsterdam” heeft dit jaar in samenwerking met de Ondernemers Federatie Schagen, 
 zich vooral gericht op digitale informatievoorziening. 

 Met hun nieuwsbrieven houden zij ons regelmatig op de hoogte van belangrijke ontwikkelingen in onze 
 regio. 

 Wij houden de Ondernemers Federatie Schagen periodiek op de hoogte van waaruit welke plaats wij 
 VVV-bezoekers kunnen ontvangen. 

 Afb. 4. Vanaf 22 januari hebben we bij de ingang van Quidaro een balie ingericht, 
 waar we VVV-gasten kunnen blijven ontvangen. 
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 5.  Website DOP Petten 

 Vanaf augustus 2015 is onze website  www.doppetten.nl  actief. 

 Afb. 5. Bovenbalk website  www.doppetten.nl  . 

 Uit veiligheidsoverwegingen een SSL-certificaat op onze site geïnstalleerd. Met een SSL wordt je 
 vertrouwelijke informatie versleuteld verzonden, zodat je gegevens niet onderschept kunnen worden. 
 De gehele website is daartoe aangepast, zodat alles nu op http draait. 
 Dit is herkenbaar aan het slotje dat in de adresbalk van de site is weergegeven. 

 Vanaf 1 april heeft SEBAP het regelen van de verhuur van het DOP-gebouw van ons overgenomen. Maar 
 per 1 juli 2021 heeft het bestuur van SEBAP hun stichting opgeheven. Daarop heeft de gemeente 
 Schagen voorlopig het beheer van het DOP-gebouw en de MFR overgenomen. De gemeente heeft de 
 beheerder van SEBAP Marcel Pankras bereid gevonden deze taak nu namens de gemeente te blijven 
 ondersteunen. Nadat Corona in ons land heerst is de bezetting sterk teruggelopen. 

 Afb. 6. Rooster van bezetting DOP-gebouw van de maand februari 2020. De vraag is of we 
 na verbouw van het DOP-gebouw deze activiteit weer kunnen oppakken. 

 Het verloop van overleg over de verbouw van het DOP-gebouw is op subpagina van de pagina 
 ”BESTUUR” op onze website vermeld. Op de pagina ”FOTOALBUM” van onze website zijn diverse foto’s 
 en filmopnames opgenomen. 
 Daar staan actuele foto’s en filmpjes die in 2021 zijn opgenomen. 
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 6.  Vrijwillig Onafhankelijk Adviseur (VOA) 

 Connie Kleimeer, voorzitter van het Dorps Ontmoetings Punt Petten, heeft de opleiding tot Vrijwillig 
 Onafhankelijk Adviseur (VOA) met goed gevolg afgerond en is minimaal elke 1  e  woensdag van de maand 
 bij de DOP-bijeenkomsten voor overleg en ondersteuning aanwezig. 

 Uitgangspunt is, dat men zelf indien nodig hulp inroept. Mogelijk kan iemand uit de naaste omgeving 
 daarbij helpen, maar men kan ook gratis een beroep doen op een VOA. 
 De VOA ondersteunt desgewenst ook bij een te houden ”keukentafelgesprek”. Daar wordt nagegaan of 
 men voor hulp in aanmerking komt en onder welke condities. De VOA spreekt dan vooraf door wat men 
 in dit gesprek wil inbrengen. Als hulp mogelijk is worden afspraken gemaakt over de wijze van inzet. 

 De VOA kan advies geven bij onderwerpen als regelgeving en het inroepen van hulp als dat noodzakelijk 
 is geworden en biedt zo nodig ook hulp bij het invullen van formulieren en administratie. Ze kan zaken 
 verhelderen hoe het werkt en zo nodig doorverwijzing naar andere organisaties regelen of professionele 
 hulp inroepen. Doel is om in goed overleg tot een passende oplossing te komen. De hulpvrager blijft 
 daarbij altijd zelf verantwoordelijk. 
 Het was ook dit jaar een druk jaar voor de VOA. 
 Hierbij samengevat de werkzaamheden van de VOA in 2021, totaal 61 uur: 

 ✔  17 uur vergaderingen met Wonen Plus Welzijn, kennisoverdracht o.a. met de gemeente over 
 schuldhulpverlening, ”meedoenbudget”, etc. 

 ✔  44 uur huisbezoeken waarvan 15 uur voor woningaanpassingen van huurders Wooncompagnie in 
 het kader van ”langer zelfstandig thuis wonen”. Te denken valt aan beugels in toilet en douche, 
 oprijplaat bij voor- en of achterdeur, betere bereikbaarheid met rollator en rolstoel etc. 

 ✔  Overige huisbezoeken betreft informatieverstrekking over inschrijving bij woonzorgcentra, indicatie 
 CIZ t.b.v. deze inschrijvingen, bijwonen keukentafelgesprekken met medewerker wijkteam etc. 

 Regelmatig worden er tijdens onze reguliere koffieochtenden vragen gesteld en wordt naar aanleiding 
 daarvan contact opgenomen met zorginstellingen en dergelijke. 
 Meer informatie over de VOA is op de homepage van onze site te vinden. 

 Afb.7. In het voormalig winkelpand Quidaro is voldoende ruimte om aan de Corona 
 veiligheidseisen te voldoen. We gebruiken weggooibekers en ontsmettingsmiddelen. 
 Hierdoor kunnen we ook hier veilig 3x per week bijeenkomen. 
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 7.  Overige activiteiten 

 A.  Starlet  (bloedprikken) heeft vanaf mei 2019 hun onderkomen  in het DOP-gebouw. Dit aantal is 
 van driemaal in de week teruggebracht naar tweemaal per week. Deze bijeenkomsten zijn ondanks 
 de Corona-maatregelen dankzij de toevoeging van extra voorzorgsmaatregelen steeds in het 
 DOP-gebouw kunnen doorgaan. Vanaf juli 2020 is het nodig telefonisch of digitaal een afspraak te 
 maken. Men krijgt dan een exact tijdstip waarop men daar terecht kan. Hierdoor wordt voorkomen 
 dat te veel personen gelijktijdig aanwezig zijn. De gemeente heeft vanaf 1 juli het beheer van het 
 DOP-gebouw en de MFR tijdelijk overgenomen, zodat deze activiteit daar vervolgd kan worden. 

 B.  De Handwerkclub.  Omdat het Rode Kruis dergelijke activiteiten  heeft afgesloten hebben wij 
 vorig jaar de Handwerkclub overgenomen. Anders had de handwerkclub moeten stoppen. Ons 
 bestuur heeft daarom besloten het beheer van de Handwerkclub over te nemen en de huurkosten 
 voor onze rekening te nemen. 
 De leden van de Handwerkclub waren daar erg blij mee. Maar ook zij moesten vanwege de 
 Coronacrisis hun bijeenkomsten op de maandagmiddag om de veertien dagen tijdelijk afgelasten. 
 Maar zodra wij de DOP-bijeenkomsten in de kerk konden hervatten hebben zij hun bijeenkomsten 
 daar ook weer voortgezet. Later zijn ze tijdelijk weer naar het DOP-gebouw gegaan, maar 
 vervolgens hebben ook zij hun bijeenkomsten bij Quidaro vervolgd. 

 C.  De Schilderclub  is vanaf de uitbraak van Corona niet  meer bijeengekomen. Het lijkt er op dat ze 
 helemaal zijn gestopt. 

 D.  Bestuursvergaderingen diverse verenigingen  . 
 Diverse besturen van verenigingen waaronder het DOP en de Dorpsraad Petten hebben zo 
 mogelijk in het DOP-gebouw vergaderingen belegd. Maar ook die verenigingen moesten vaak 
 digitaal overleggen. 

 E.  Speciale bijeenkomsten  DOP  hebben  in 2021 niet plaatsgevonden.  Het was meestal niet 
 toegestaan bijeenkomsten van grotere omvang bijeen te roepen. Dat is met name voor deze 
 doelgroep vanwege mogelijke besmettingen veel te riskant op die wijze samen te komen. 
 De gebruikelijke brunch en ook een bezoek van Sinterklaas was dus ook dit jaar niet mogelijk. 

 F.  Themabijeenkomsten  hebben we dit jaar om deze reden  allemaal moeten afzeggen. Ook alle 
 andere speciale bijeenkomsten zijn afgelast. 

 G.  Informatieverstrekking door de Dorpsraad  . 
 De nieuw aangetreden voorzitter van de Dorpsraad Petten, de heer Sybrand Spannenburg, heeft 
 zich bereid verklaard eens per maand onze bijeenkomsten te bezoeken en de aanwezigen te 
 informeren over actuele zaken en eventuele vragen te beantwoorden. De bezoekers van de 
 DOP-bijeenkomsten waren erg blij dat deze oude gewoonte weer werd opgepakt. Maar vanwege 
 mogelijke Coronabesmetting heeft deze activiteit daarna dit jaar niet kunnen plaatsvinden. 

 H.  Vanaf 1 april  heeft SEBAP het regelen van de bezetting  van het DOP-gebouw van ons 
 overgenomen, maar SEBAP is op 1 juli 2021 afgetreden. Daarop heeft de gemeente Schagen dit 
 beheer vanaf dat tijdstip tijdelijk overgenomen. 

 I.  24 december  en eerder op 17 maart en 16 april  hebben onze vrijwilligers een Nieuwsbrief DOP 
 ontvangen. Op 24 december in de bus met een waardebon als dank voor hun inzet het afgelopen 
 jaar. Ook hebben we Kees en Marcella Quak uitvoerig bedankt voor het beschikbaar stellen van 
 hun onderkomen. 
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 8.  Uitbreiding DOP-gebouw 

 A.  Voorgeschiedenis in het kort. 

 11 april 2019  hebben we een professioneel uitgewerkt  plan met complete kostenraming voor de 
 verbouw van het DOP-gebouw naar de gemeente gezonden met het verzoek om toestemming. Ook 
 hebben we een uitgebreide onderbouwing van onze voornemens voor de komende jaren bijgevoegd. Dit 
 plan moesten we van de gemeente eerst aan SEBAP voorleggen. Die bleken mordicus tegen. Wij moeten 
 ons volgens SEBAP beperken tot koffieochtenden, alle andere activiteiten zijn voor het DOP onnodig. 
 We vroegen daarop wethouder Joke Kruit om bemiddeling, maar die wees dat af. 

 De Dorpsraad pakte daarop die handschoen op en er werd na bemiddeling een overeenkomst met 
 SEBAP bereikt. Op 6 december 2019 is afgesproken, dat SEBAP samen met ons het DOP-bouwplan 
 verder gaat uitwerken. Wij dragen als tegenprestatie het regelen van de bezetting van het DOP-gebouw 
 over aan SEBAP. SEBAP heeft ons verzocht de verdere uitwerking te verzorgen. 
 Dit besluit is op  16 januari 2020 in een overleg tussen  beide besturen in aanwezigheid van de architect 
 nogmaals bekrachtigd. Daarbij heeft Piet Breed als bestuurslid SEBAP nog een voorstel ingebracht voor 
 een kleinere interne verbouw. Dit werd door het DOP-bestuur als niet bruikbaar afgewezen. De overige 
 aanwezige SEBAP-bestuursleden hebben aangegeven, dat zij de eerder vastgelegde afspraak 
 ondersteunen. Vanaf maart moesten we ook deze bijeenkomsten vanwege Corona tijdelijk opschorten. 

 Afb. 8. Huidig DOP-gebouw wordt gezien het toenemend bezoek te klein. 

 20  juni  2020  ontvingen  we  tot  onze  verrassing  van  het  bestuur  van  SEBAP  een  verkleind  voorstel  voor 
 verbouw  van  het  DOP-gebouw.  Dat  betrof  alleen  een  kleine  nagenoeg  interne  verbouwing.  Ze  stelden 
 voor  hierover  te  overleggen.  Dit  voorstel  werd  omdat  dit  voor  ons  geen  bruikbare  indeling  oplevert  en 
 niet aan ons programma van eisen voldoet door ons afgewezen. 
 Wij stelden voor nader met elkaar te overleggen hoe verder te gaan. 
 Maar  SEBAP  reageerde  met  vermelding,  dat  ze  hun  uitbreidingsplan  aan  de  gemeente  gaan  voorleggen 
 om te bewerkstelligen, dat hun plan door de gemeente wordt geaccepteerd. 
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 In oktober 2020  is de fractievoorzitter van de PvdA,  de heer Jan Schrijver samen met de voormalig 
 wethouder Ben Blonk in overleg met ons een bemiddelingspoging gestart. Dit met instemming van het 
 college van B&W. Dit naar aanleiding van een bezoek van hun raadsfractie aan het DOP op 29 februari 
 2020. Daarbij hebben ze kennisgenomen van ons voorstel tot verbouw van het DOP-gebouw en daarbij 
 hebben ze hun ondersteuning voor dit initiatief aangeboden. 

 Maar wethouder Kruit vraagt nog even om geduld en wil eerst het resultaat van een gesprek met SEBAP 
 afwachten. Daarna werd bekend, dat wethouder Kruit alsnog bemiddeling door Jan Schrijver en Ben 
 Blonk afwees. 

 15 november 2020  ontvingen we van de voorzitter SEBAP  een mail gericht aan alle gebruikers van het 
 DOP-gebouw. Daar was met een door een deskundige (lees Jan Kramer) een verkleinde 
 plattegrondtekening verbouw DOP-gebouw bijgevoegd. Maar die opzet was voor ons en ook voor het 
 merendeel van de overige gebruikers vanwege een te kleine en onpraktische indeling niet acceptabel. 

 21 december 2020  werd ons ambtelijk via Teams medegedeeld,  dat  wethouder Kruit begin volgend jaar 
 ambtelijk een beleidsnota laat opstellen. Alle partijen worden daarvoor gehoord (dus ook dorpsraad, 
 huurders van het DOP-gebouw en de MFR) en de inwoners van Petten worden digitaal geraadpleegd. 
 Dit onderzoek zal tot de zomer 2021 in beslag nemen. 
 Daarbij worden de volgende mogelijkheden onderzocht: 
 1.  DOP-gebouw verbouwen volgens SEBAP-variant; 
 2.  DOP-gebouw verbouwen volgens DOP variant; 
 3.  Multifunctioneel gebouw geschikt maken; 
 4.  Een nieuw DOP-gebouw neerzetten, het oude slopen; 
 5.  Alles laten zoals het is. 

 Afb. 9. Perspectief geplande uitbouw van het DOP-gebouw. 

 Wij hebben direct aangegeven, dat een digitale enquête onder de inwoners op voorhand de ouderen 
 uitsluiten, omdat die veelal niet digitaal vaardig zijn. We hebben ook opgemerkt, dat de meeste 
 genoemde opties op voorhand voor het DOP een voor ons niet bruikbaar onderkomen opleveren. 

 Wij gingen daarop zeer ongerust het jaar uit. Dit werd versterkt door de ambtelijke mededeling in 
 december 2020, dat de kerk is verkocht en we begin 2021 daarom de kerk moeten verlaten. 
 Zolang de 1½ meter samenleving van kracht blijft is het samenkomen in het DOP-gebouw vanwege 
 gebrek aan ruimte uitgesloten. Zoals in onze onderbouwing van ons verbouwplan uitvoerig is 
 beargumenteerd is de MFR geen optie. De gemeente heeft in het centrum van Petten voor ons geen 
 andere gelegenheid beschikbaar. De toekomst van het DOP leek plotseling zeer onzeker!! 
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 B.  Ontwikkelingen plan verbouw DOP-gebouw in 2021 

 11 januari 2021  heeft de gemeente  DOP per mail bericht,  dat we wegens verkoop van de kerk deze 
 uiterlijk 22 januari a.s. moeten vrijmaken. Dat met dank voor het nette onderhoud van de kerk. De 
 gemeente heeft ons niet gevraagd hoe we verder denken te kunnen gaan. Daarop hebben we 12 januari 
 na voorbereidend overleg met Kees en Marcella Quak  een principeakkoord gesloten voor het gebruik van 
 hun leegstaande winkelpand Quidaro, Plein 1945 nr. 18 te Petten. Als ingangsdatum werd 22 januari a.s. 
 afgesproken. Dit hebben we vervolgens aan onze bezoekers en vrijwilligers bekend gemaakt. Met inzet 
 van veel vrijwilligers hebben we onze gehele inboedel van de kerk naar Quidaro verhuist. 

 28 januari  hebben de voorzitter en de secretaris via  Teams een overleg met de heren Nico den Otter 
 en Nico Nannes gevoerd  .  Daarbij hebben we onderbouwd  aangegeven, dat we de huidige aanpak van 
 het onderzoek volstrekt afwijzen. De door ons aangedragen alternatieven voor een enquête waarbij ook 
 ouderen kunnen deelnemen werd niet overgenomen. Ook hebben we aangegeven dat de vijf 
 voorgestelde opties voor aanpassing voor het merendeel voor het DOP een onbruikbaar gebouw 
 opleveren. Al deze argumenten werden door betrokken ambtenaren niet overgenomen. 

 3 februari  berichtte de gemeente, dat ze alsnog zoals  wij hadden voorgesteld, bij de brief over de te 
 houden enquête een invullijst met enveloppe toevoegen. Daardoor kunnen dus ook ouderen op die 
 manier hun stem uitbrengen. De verzending wordt daarom tot 9 februari uitgesteld. 

 10 februari  berichtte de gemeente, dat na consultatie  van de klankbordgroep Sociaal Domein, waarin 
 raadsleden zitting hebben, de volgende conclusie is getrokken: De enquête wordt afgeblazen en laat de 
 uitwerking van deze zaak verder aan het college over. Het onderzoek naar de verschillende opties voor 
 verbouwing wordt onverminderd voortgezet. 

 Afb. 10. Ons uitgewerkt voorstel verbouw DOP-gebouw Petten 
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 22 februari  meldt  Nico Nannes, dat  na consultatie  van de klankbordgroep Sociaal Domein, (waarin 
 raadsleden zitting hebben) die het college heeft aanbevolen een besluit te nemen over de verbouwing 
 van het DOP-gebouw. Op dit moment wordt een collegevoorstel voorbereid over de verschillende opties 
 van verbouwing. Het besluit van het college zal zo spoedig mogelijk aan ons worden bekendgemaakt via 
 een (Teams)-overleg. Gepoogd wordt het collegevoorstel uiterlijk in de vergadering op 9 maart 2021 aan 
 het college voor te leggen. 

 17 maart  hebben de voorzitter en de secretaris via  Teams een overleg gehouden met de wethouders 
 Sigge van de Veek en Joke Kruit. Daarbij waren ook de ambtenaren Nannes en den Otter, twee 
 vertegenwoordigers van het Dorpsraad-bestuur en twee vertegenwoordigers van het SEBAP-bestuur 
 aanwezig. Medegedeeld werd, dat het college met betrekking tot de verbouw van het DOP-gebouw 
 heeft gekozen voor de grote variant, waarbij de keuken niet voor het bereiden van maaltijden mag 
 worden ingericht. Wij hebben desgevraagd aangegeven blij te zijn met dit besluit. Ook de dorpsraad was 
 blij. De bestuursleden SEBAP willen voor het geven van een reactie eerst met hun voltallig bestuur 
 overleggen. 

 14 april  hebben de voorzitter en de secretaris via  Teams overleg gevoerd met Nico den Otter en Rinda 
 de Goede. Daarbij werd medegedeeld, dat het college het voorstel tot verbouw DOP-gebouw vanwege 
 het hoge bedrag nu toch eerst aan de raad ter goedkeuring wil voorleggen. Dat wordt geagendeerd voor 
 de oordeelsvormende raad van 9 juni 2021 en de besluitvormende raad van 29 juni 2021. Wij kunnen 
 daarbij inspreken. Ook werd medegedeeld, dat het bestuur van SEBAP is afgetreden. 
 Daarom werd ons verzocht het beheer van het DOP-gebouw te willen overnemen. 

 17 april  hebben wij de gemeente bericht, dat na overleg  het bestuur van het DOP het beheer van het 
 DOP-gebouw op zich wil nemen. Wij gaan er daarbij van uit dat dit voor ons financieel en technisch 
 haalbaar wordt. De voorwaarden waarop worden nader overeengekomen. 

 20 april  bevestigde Nico den Otter per mail de gemaakte  afspraken. Hij komt hier binnen enkele weken 
 op terug. 

 11 mei  ontvingen we van Nico den Otter bericht, dat  het besluit voor verbouw DOP-gebouw niet meer 
 voor de vakantieperiode aan de raad wordt voorgelegd. In een bijgaand bericht aan de raad wordt 
 aangegeven, dat gelet op de aandachtspunten die naar aanleiding van het conceptvoorstel door een 
 aantal raadsleden naar voren werden gebracht besloten is eerst te zorgen voor het goed invullen van de 
 bestuurstaken van zowel de opvolger van de Stichting SEBAP en die van het DOP en vervolgens de 
 verbouwmogelijkheden van het voormalig VVV-gebouw uit te werken. Pas dan wordt dit aan de raad ter 
 besluitvorming voorgelegd. Voor ons is onduidelijk welk probleem moet worden opgelost, nu het bestuur 
 van SEBAP is afgetreden, wij het beheer van het DOP gebouw willen overnemen en gezocht wordt naar 
 een bestuur voor beheer van de MFR. 
 Nu keer op keer een genomen besluit wordt teruggedraaid is het de vraag of het met de huidige 
 aansturing lukt een besluit over dit project nog voor de komende raadsverkiezingen begin 2022 te 
 nemen. Opnieuw alom onzekerheid dus! 

 23 juni  hebben de voorzitter en de secretaris overleg  gevoerd met de heren den Otter en Nannes over 
 het concept huurcontract DOP-gebouw. Dit overleg is in het DOP-gebouw gehouden. Aangegeven werd 
 dat wanneer we dit zijn overeengekomen zij een voorstel voor een collegevoorstel gaan uitwerken. 
 Wij hebben een aantal opmerkingen over het concept-huurcontract en de algemene bepalingen 
 opgesteld en deze besproken. Deze opmerkingen zijn na afloop naar de gemeente gezonden met de 
 afspraak dat de gemeente daarop terugkomt. Het overleg verliep redelijk constructief. 
 We hebben o.a. aangegeven, dat de voorgestelde huurprijs door ons niet is op te brengen, omdat 
 verhuur anders dan aan ouderen wordt uitgesloten. 
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 Dat betekent dat we nagenoeg geen huurinkomsten ontvangen. Ook worden ons kosten in rekening 
 gebracht die naar onze kennis van zaken eerder nooit bij SEBAP in rekening werden gebracht. 
 Afgesproken is dat de gemeente onderzoekt welke kosten voor onze rekening komen. Op basis daarvan 
 stellen wij dan een totaaloverzicht van onze kosten en baten op. De gemeente onderzoekt een 
 coördinator aan te stellen om het proces te begeleiden. 
 We hebben aangegeven dat het DOP-bestuur voornemens is de overeenkomst pas te ondertekenen 
 nadat we de schriftelijke toestemming hebben ontvangen dat het DOP-gebouw wordt verbouwd. Dit 
 omdat het huidige DOP-gebouw niet geschikt is voor het realiseren van onze doelstellingen. 2½ jaar na 
 indiening van onze plannen moeten we ondanks toezeggingen van bestuurders concluderen, dat 
 toezeggingen herhaaldelijk zonder duidelijke redenen worden ingetrokken. We moeten voorkomen een 
 contract te tekenen waarvan naderhand blijkt dat geen uitbreiding plaatsvindt en we de zorg hebben 
 voor een onderkomen dat ontoereikend voor onze doelstellingen is. 
 Zolang de 1½ m afstand houden van kracht blijft kunnen we niet in het DOP-gebouw terecht. De vraag 
 is wanneer een nieuw contract ingaat en wanneer de verbouw gaat starten. Tijdens de verbouw moeten 
 we voor langere tijd het DOP-gebouw verlaten. We maken nu gebruik van een particulier onderkomen. 
 Maar kunnen we, wanneer we dat pand verlaten en vervolgens de verbouw start daar dan weer gebruik 
 van maken? Of is het daarom veiliger daar te blijven tot het gereedkomen van de verbouw van het 
 DOP-gebouw? Door uitblijven van besluitvorming over verbouw blijft dit voor ons erg onzeker. 

 1 juli  stond op de site van SEBAP, dat ze helaas genoodzaakt  zijn per 1 juli hun taken neer te leggen. 
 Dit is ons niet medegedeeld, maar werd ons in de loop van juli door derden bekend gemaakt. 
 Wij hebben daarop gemerkt, dat de WIFI-verbinding is verwijderd en dat het schoonmaken van het 
 gebouw is gestopt. Wij hebben dat aan de gemeente kenbaar gemaakt en om een oplossing verzocht. 
 Dit omdat Starlet nog steeds tweemaal per week zitting in het DOP-gebouw houdt, maar merkt dat de 
 deur niet meer wordt geopend en het gebouw niet meer wordt schoongemaakt. 

 Op 23 juli  werd ons per mail door Peter Jager, Directeur  Strategie en Beleid gemeente Schagen bericht 
 dat het college afgelopen dinsdag 20 juli over het DOP-gebouw een besluit heeft genomen. Het college 
 wil, mede naar aanleiding van signalen uit het dorp, maximaal € 300.000 investeren in de sociale 
 ontmoeting in Petten. Hiermee wil het college voor nu en in de toekomst sociale ontmoeting stimuleren 
 en daarmee de sociale samenhang in Petten. Onderdeel daarvan is een effectief en gezond gebruik, 
 beheer en exploitatie van de MFR en het voormalige VVV-gebouw waarin het DOP is gehuisvest. 
 Vanuit de gemeente pakken de gemeentesecretaris Alexander Meijer en Peter Jager dit op. 
 Wij werden uitgenodigd hierover met hen in gesprek te gaan. Zij nemen daarvoor binnenkort voor het 
 inplannen van een afspraak contact met ons op. De gemeente wil in contact komen met inwoners uit 
 Petten die hierover ideeën hebben. Inwoners worden van harte uitgenodigd te reageren. Het is de 
 bedoeling om voor het eind van dit jaar tot een goede oplossing te komen. In de tussentijd draagt de 
 gemeente zorg voor het beheer en de exploitatie van het DOP-gebouw en de MFR. 

 Afb. 11. Buitenterras DOP bij 
 winkelpand Quidaro augustus 
 2021. 
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 27 augustus  ontvingen we een uitnodiging voor  overleg op maandag 6 september. Onze voorzitter 
 heeft daarbij ambtelijk afgesproken dat we die dag om 10.30 uur met alleen een afvaardiging van ons 
 bestuur met beide heren kunnen overleggen. Op 2 september werd die afspraak afgezegd. Er werden 
 nieuwe data voorgesteld, 13 september en 27 september, maar telkens weer afgezegd. 

 23 september  hebben we de heren Alexander Meijer en  Peter Jager een mail gezonden met onze 
 bezorgdheid dat nog steeds geen datum voor overleg is afgesproken. Daarop werd de datum 30 
 september afgesproken, maar het verzoek alleen als DOP-bestuur met hen te spreken werd afgewezen. 
 Maar ook dat ging niet door en werd op 4 november om 18.00 uur overleg in de MFR vastgesteld. 

 4 november  om 18.00 uur is uiteindelijk een bijeenkomst  voor al diegenen die op de oproep voor 
 voorstellen hebben gereageerd in de MFR gehouden.  Er was een redelijk grote opkomst. 
 De gevraagde uitbreiding van het DOP-gebouw kreeg brede ondersteuning.  Zie het videoverslag van 
 deze bijeenkomst van Noordkop-Centraal op onze website op pagina ”FOTOALBUM”. 
 Een besluit is voor het einde van dit jaar toegezegd met de prognose dat in februari 2022 een 
 raadsvoorstel over deze verbouwing aan de gemeenteraad wordt voorgelegd. 
 Tweemaal heeft de gemeente ons in november een deel van de uitkomst van hun nader onderzoek 
 toegezonden. Wij hebben daarop de gemeente nadere informatie die als niet bekend werd aangegeven 
 toegezonden. 

 Afb. 12. Bijeenkomst 4 november in de MFR. Zie het video-verslag op pagina ”Fotoalbum” 
 van onze website. 

 14 december  hebben de voorzitter en secretaris op  verzoek van de gemeente in het DOP een ingelast 
 overleg gevoerd met de heren Guido Schipper en tijdelijke medewerker Menno Steenland. Die moet voor 
 21 december een advies schrijven welk besluit wordt voorgesteld. Hun voorstel is om samen met de 
 besturen van de Dorpsraad en de Sportvereniging op basis van de uitgangspunten van het 
 accommodatiebeleid afspreken hoe we verder gaan.  Wij  hadden verwacht dat er nu een besluit tot 
 verbouw DOP-gebouw wordt voorgesteld. De vraag resteerde nog of er wel voldoende draagvlak in 
 Petten voor ons verbouwplan was. Op 4 november jl. ondubbelzinnig aangetoond, dat er veel draagvlak 
 aanwezig is. Er is nu voldoende bekend om een besluit te nemen. Maar tot onze schrik worden er weer 
 nieuwe obstakels uit de kast gehaald. Terwijl in andere dorpen met veel gemeentegeld 
 huiskamerprojecten worden opgestart, wordt voor ons vrijwilligersproject dat al ruim 8 jaar bestaat alleen 
 maar belemmering opgeworpen ons project te kunnen vervolgen. Het heeft er alle schijn van dat het 
 college opnieuw besluitvorming voor zich uit wil schuiven. Vrijwilligers en bezoekers van het DOP zijn 
 erg teleurgesteld in het ontbreken van enige vorm van begrip voor onze situatie bij het huidige college 
 van B&W. 
 Onze toekomst wordt of stoppen of zonder de gemeente verder trachten te gaan. 
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 9.  Bestuur en activiteiten van het bestuur DOP 

 We hebben meestal via de mail en telefonisch onderling contact gehouden. 
 De functie van ons tweede bestuurslid DOP is in 2021 vacant gebleven. 

 Het bestuur dankt in het bijzonder onze voorzitter voor haar ook dit jaar weer grote inzet om onze 
 bijeenkomsten na verplaatsing naar Quidaro zo snel mogelijk weer op het oude kwaliteitsniveau te 
 brengen en te houden. Dat vergde veel extra inzet. Ook heeft ze de planning van inzet van vrijwilligers 
 dit jaar verzorgd. Dit omdat dit ook dit jaar vanwege Corona de aanwezigheid van vrijwilligers soms op 
 het laatste moment moest worden aangepast. 
 Het bestuur is in 2021 als volgt samengesteld: 

 Connie Kleimeer  Voorzitter 
 Karel Adema  Secretaris 
 Wil Kleimeer  Penningmeester 
 Johan Beukers  Bestuurslid 
 Vacature  Bestuurslid 

 Het bestuur is in 2021 één keer lijfelijk bijeengekomen, te weten op 9 juni. Vanwege de 
 Corona-maatregelen hebben we al onze overige overleggen digitaal en telefonisch gehouden. Van elk 
 gehouden overleg is een verslag opgesteld. 

 Overleg over uitbreiding van het DOP-gebouw is dit jaar intensief vervolgd. Daarbij werden door de 
 gemeente telkens weer wijzigingen in de wijze van uitwerking aangebracht. 
 Vanaf eind augustus worden deze overleggen door de gemeentesecretaris Alexander Meijer en de 
 directeur Strategie en Beleid  Peter Jager gevoerd. 
 Voor een uitvoerige toelichting van die activiteiten zie hoofdstuk 8. 

 In 2021 zijn ook de volgende overleggen of acties gevoerd: 

 1)  11 januari  heeft de gemeente ons per mail bericht,  dat we wegens verkoop de kerk uiterlijk 22 
 januari a.s. moeten vrijmaken. Dat met dank voor het nette onderhoud van de kerk. 
 S’ Morgens is per mail ons jaarverslag 2020 verzonden. 

 2)  12 januari  heeft ons bestuur een principeakkoord met  Kees en Marcella Quak  gesloten voor het 
 gebruik van hun leegstaande winkelpand Quidaro, Plein 1945 nr. 18 te Petten. Als ingangsdatum is 
 22 januari a.s. afgesproken. Dit is daarop aan onze vrijwilligers en bezoekers bekend gemaakt. 

 3)  22 januari  hebben we onze 1  e  bijeenkomst in de voormalige  winkel Quidaro gehouden. De 
 bezoekers waren vol lof over deze accommodatie en erg blij dat we op deze manier onze 
 bijeenkomsten midden in het dorp kunnen vervolgen. We mochten 18 bezoekers verwelkomen. 
 Eén bezoeker heeft daarbij op gebak getrakteerd. 

 4)  28 januari  hebben de voorzitter en de secretaris via  Teams een overleg met de gemeente 
 gevoerd. Daarbij hebben we fundamentele bezwaren geuit tegen de voorgestelde werkwijze en de 
 wijze van enquêtering van de inwoners van Petten. 

 5)  3 februari  berichtte de gemeente, dat ze alsnog bij de brief over de te houden enquête een kopie 
 van de invullijst met enveloppe bijsturen omdat dan ook ouderen op die manier hun stem kunnen 
 uitbrengen. Daardoor wordt de verzending een week later dan gepland, te weten 9 februari 
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 Afb. 13. Bijeenkomsten in de voormalige winkel Quidaro Plein nr. 18 te Petten werden al 
 direct goed bezocht. 

 6)  10 februari  ontvingen we van de gemeente bericht,  dat na consultatie van de klankbordgroep 
 Sociaal Domein, waarin raadsleden zitting hebben, de volgende conclusie is getrokken: 
 De raad laat deze opdracht aan het college en de enquête wordt afgeblazen. Het onderzoek naar 
 de verschillende opties voor verbouwing wordt onverminderd voortgezet. 

 7)  15 februari  geeft Jan Schrijver telefonisch door,  dat het college heeft besloten de procedure van 
 onderzoek aan te passen. Ze gaan nu eerst het ingediende plan van het DOP onderzoeken. Hij 
 vraagt ons ook hem en Ben Blonk verder nauwgezet op de hoogte te blijven houden. 

 8)  22 februari  meldt Nico Nannes, dat de klankbordgroep  Sociaal Domein, waarin raadsleden zitting 
 hebben, het college heeft aanbevolen een besluit te nemen over de verbouwing van het 
 DOP-gebouw. Op dit moment wordt een collegevoorstel voorbereid over de verschillende opties 
 van verbouwing. Het besluit van het college zal via een (Teams)overleg zo spoedig mogelijk aan 
 ons worden bekendgemaakt. Ze proberen het collegevoorstel uiterlijk in de vergadering op 9 maart 
 2021 aan het college voor te leggen. 

 9)  6 maart  heeft ons bestuur besloten uit voorzorg de  komende week van maandag 8 maart t/m 
 vrijdag 12 maart 2021 geen DOP-bijeenkomsten te houden. Dit omdat we die dag hebben 
 vernomen, dat een bezoeker die afgelopen maandag 1 maart in het DOP is geweest, zich gisteren 
 heeft laten testen op COVID-19 en heeft vandaag daarover een positieve uitslag ontvangen. 
 Overeenkomstig de richtlijnen van het RIVM is daarom besloten om vanaf de datum van het 
 laatste contact 10 dagen in quarantaine te gaan. De voorzitter heeft deze informatie per mail aan 
 alle vrijwilligers gemeld en met een brief in de bus aan onze vaste bezoekers gemeld. Daarna 
 bleek dat enkele bezoekers Corona hebben opgelopen, reden om langer gesloten te blijven. 
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 10)  15 maart  meldde Johan Beukers, dat op Facebook een  hetze bezig is tegen het DOP. Wij zouden 
 onverantwoordelijk zijn opgetreden waardoor bij ons Corona is uitgebroken. De gemeente werd 
 verzocht ons huidig onderkomen per direct te sluiten. Daarop belde wethouder Sigge van der Veek 
 onze voorzitter op. Hij had kennis van deze opmerkingen genomen, maar gaf aan dat de 
 gemeente wel degelijk van ons nieuwe onderkomen op de hoogte is. We behoeven ons geen 
 zorgen te maken. Mocht er aanleiding voor bestaan dan mogen we hem direct opbellen. Die dag 
 hebben de voorzitter en de secretaris via Teams overleg met Jan Schrijver en Ben Blonk gehouden. 

 11)  17 maart  hebben de voorzitter en de secretaris via  Teams een overleg gehouden met de 
 wethouders Sigge van de Veek en Joke Kruit, de ambtenaren Nannes en den Otter en 
 vertegenwoordigers van de Dorpsraad en SEBAP. Daarbij is medegedeeld, dat het college met 
 betrekking tot de verbouw van het DOP-gebouw heeft gekozen voor de grote variant, waarbij 
 echter de keuken niet voor het bereiden van maaltijden mag worden ingericht. 

 12)  24 maart  heeft de voorzitter met Marcella Quak afgesproken,  dat zolang we geen 
 DOP-bijeenkomst kunnen houden, op de maandhuur mag worden gekort. 

 13)  3 april  heeft de voorzitter bij 26 vrijwilligers van  het DOP de dag voor Pasen een kaartje met een 
 Paasboodschap met chocolade-eieren in de bus gedaan om daarmee in deze tijd van afwezigheid 
 van bijeenkomsten iedereen een hart onder de riem te steken. 
 Dit werd door velen erg op prijs gesteld. 

 14)  14 april  hebben de voorzitter en de secretaris via  Teams overleg gevoerd met Nico den Otter en 
 Rinda de Goede. Daarbij werd medegedeeld dat het college het voorstel tot verbouw DOP-gebouw 
 vanwege het hoge bedrag nu eerst aan de raad ter goedkeuring wil voorleggen. Dat voor de 
 oordeelsvormende raad op 9 juni 2021 en de besluitvormende raad op 29 juni 2021. Wij kunnen 
 daarbij inspreken. Ook is verzocht omdat het bestuur van SEBAP is afgetreden, het beheer van het 
 DOP-gebouw te willen overnemen. 

 15)  17 april  hebben wij de gemeente bericht, dat het bestuur  van het DOP het beheer van het 
 DOP-gebouw op zich wil nemen. Wij gaan er daarbij van uit dat dit voor ons financieel en 
 technisch haalbaar wordt. De voorwaarden waarop worden nader overeengekomen. 

 16)  11 mei  berichtte Nico den Otter, dat het besluit voor  verbouw DOP-gebouw niet meer voor de 
 vakantieperiode aan de raad wordt voorgelegd. In een bijgaand bericht aan de raad wordt 
 aangegeven, dat gelet op de aandachtspunten die naar aanleiding van het conceptvoorstel door 
 een aantal raadsleden naar voren werden gebracht is besloten eerst te zorgen voor het goed 
 invullen van de bestuurstaken van zowel SEBAP als DOP en vervolgens de verbouwmogelijkheden 
 van het v.m. VVV-gebouw uit te werken en er een besluit over te laten nemen. 
 Voor ons is onduidelijk welk probleem moet worden opgelost. 
 Nu keer op keer een genomen besluit wordt teruggedraaid is het de vraag of het met de huidige 
 aansturing van dit project lukt nog voor de komende raadsverkiezingen begin volgend jaar een 
 besluit te nemen. Onzekerheid alom. 

 17)  31 mei  werd het veilig genoeg bevonden om onze bijeenkomsten  bij Quidaro te hervatten. 
 Daar was direct weer veel animo voor. 

 18)  9 juni  hebben we op verzoek van Jan Schrijver overleg gevoerd. Aanwezig waren Jan Schrijver, 
 Ben Blonk en ons voltallig bestuur. Dit overleg werd op het terras van onze penningmeester 
 Korfwaterweg 5 gevoerd. Jan Schrijver deelde mee, dat na overleg met de drie fractievoorzitters 
 van de partijen in het college en ook met de wethouders Joke Kruit en Sigge van der Veek is 
 besloten dat het college binnen 14 dagen een besluit tot verbouw van het DOP-gebouw neemt. 
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 19)  Vrijdag 18 juni  is in Quidaro het 8-jarig bestaan  van het DOP gevierd met gratis koffie met 
 gebak. 

 20)  23 juni  hebben de voorzitter en de secretaris overleg  gevoerd met de heren den Otter en Nannes 
 over het concept huurcontract DOP-gebouw. Dit overleg is in het DOP-gebouw gehouden. We 
 hebben een aantal opmerkingen over het concept huurcontract en de algemene bepalingen 
 opgesteld en besproken. Deze opmerkingen zijn na afloop naar de gemeente gezonden met de 
 afspraak dat de gemeente daarop terugkomt. Het overleg verliep redelijk constructief. We hebben 
 aangegeven dat we de voorgestelde huurprijs niet kunnen betalen, omdat verhuur aan derden nu 
 grotendeels onmogelijk gemaakt wordt. We hebben aangegeven, dat de datum van terugkeer pas 
 mogelijk is nadat de 1½ meter afstand houden is opgeheven. Maar vervolgens is het een 
 overweging of we het huidige particuliere onderkomen gaan verlaten met het risico, dat we tijdens 
 verbouw van het DOP-gebouw daar niet meer terug kunnen komen. 

 21)  19 juli  bericht de voorzitter aan Nico Nannes, dat  ze in het DOP een bericht heeft gevonden dat 
 de WIFI is opgezegd. Mogelijk zijn ook de energie-toevoeren door SEBAP opgezegd. 

 22)  20 juli  bericht Nico Nannes, dat de energie-toevoeren  niet zijn opgezegd, maar wel dus de WIFI 
 en hij stelt voor deze later weer aan te sluiten. De voorzitter heeft aanvullend bericht dat Starlet 
 2 x per week zitting in het DOP-gebouw heeft. De deur wordt daarvoor niet meer opengemaakt en 
 ook wordt er niet meer schoongemaakt. Ze vraagt om een oplossing voor dat probleem. 

 23)  23 juli  bericht Peter Jager per mail, dat het college  afgelopen dinsdag 20 juli een besluit heeft 
 genomen over de sociale ontmoeting in Petten. Het college wil, mede naar aanleiding van signalen 
 uit het dorp, maximaal € 300.000 investeren in de sociale ontmoeting in Petten. Hiermee wil het 
 college voor nu en in de toekomst sociale ontmoeting stimuleren en daarmee de sociale 
 samenhang in Petten. Onderdeel daarvan is een effectief en gezond gebruik, beheer en exploitatie 
 van de MFR en het voormalige VVV-gebouw waarin het DOP is gehuisvest. De gemeentesecretaris 
 Alexander Meijer en Peter Jager nemen binnenkort contact met ons bestuur op voor nader overleg. 

 24)  30 juli  is dit bericht in het Schager Nieuwsblad onder  Gemeentenieuws gepubliceerd. Bekend is 
 gemaakt dat de gemeente het beheer van de DOP en de MFR gaan waarnemen. 

 25)  12 augustus  zocht Nico den Otter contact met ons op  met de vraag of wij iemand kennen die 
 voor het openen en afsluiten van het DOP-gebouw kan zorgen. Dat blijkt nodig nu SEBAP dat niet 
 meer verzorgt. Starlet maakt nog steeds tweemaal per week gebruik van het DOP-gebouw. Wij 
 hebben voorgesteld daarvoor Marcel Pankras te benaderen. Die verzorgde dat tot voor kort voor 
 SEBAP. De voorzitter heeft aangeboden dit tijdelijk te willen verzorgen totdat dit definitief is 
 geregeld. 
 Daarna maakte Nico den Otter bekend, dat is afgesproken dat Marcel Pankras het beheer van 
 zowel het DOP-gebouw als de MFR vanaf 23 augustus 2021 op zich neemt. 

 26)  16 augustus  werd de voorzitter gemeld, dat een bezoeker  niet was ingeënt tegen Corona en ook 
 weigerde dat te doen. Enkele bezoekers gaven aan dat wanneer betrokkene blijft komen zij niet 
 meer onze bijeenkomsten willen bezoeken. Na beraad werd afgesproken, dat aanwezigen of 
 voldoende ingeënt moeten zijn of als dat niet het geval ze elke bijeenkomst kunnen bezoeken als 
 ze vooraf een recent bewijs overleggen dat ze negatief op Corona zijn getest. Dat is betroffen 
 bezoeker 19 augustus mondeling medegedeeld. 

 27)  23 augustus  ontvingen we  van de gemeente een verzoek  voor overleg op 6 september. Maar die 
 datum werd afgezegd. Zie voor de details hoofdstuk 8 B  . 
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 28)  21 september  melden Janneke Spannenburg en Anja Ligthart,  dat de handwerkclub na lange 
 periode van stilstand weer van start gaat in het DOP-gebouw. Daarvoor zijn dit jaar de volgende 
 data van 14.00 tot 16.00 uur gereserveerd: 4 en 25 oktober, 8 en 22 november en 6 en 20 
 december. Deze data zijn voor reservering van het DOP-gebouw doorgegeven. In november is de 
 Handwerkclub naar Quidaro verhuist. Hun bijeenkomsten in december hebben ze later vanwege 
 gevaar voor Corona-besmetting weer afgezegd. 

 29)  23 september  ontvingen we een uitnodiging van de gemeente  om op 30 september om 16.30 
 uur in het DOP-gebouw beide heren te ontmoeten. Ons verzoek om apart als bestuur met hen te 
 overleggen werd per omgaande afgewezen. 

 30)  28 september  werd ook deze afspraak afgezegd omdat  er te veel afzeggingen waren ontvangen. 

 31)  7 oktober  meldde Piet Breed onze voorzitter, dat de  Sportvereniging de pers gaat benaderen om 
 hun onvrede over het uitblijven van overleg met de gemeente. Dit nadat ze meerdere keren 
 telefonisch de heer Jager vergeefs verzochten een datum voor overleg af te spreken. Ze hebben 
 de Dorpsraad hiervan ook in kennis gesteld. 

 32)  8 oktober  ontvingen we van de gemeente een uitnodiging  voor een samenkomst op donderdag 4 
 november om 18.00 uur in de MFR samen met de inwoners van Petten. 

 33)  4 november  om 18.00 uur is uiteindelijk een bijeenkomst  in de MFR geregeld voor al diegenen 
 die op de oproep voor voorstellen hebben gereageerd. Er was een redelijk grote opkomst. De 
 gevraagde uitbreiding van het DOP-gebouw kreeg veel ondersteuning. Zie het videoverslag van 
 deze bijeenkomst van Noordkop-Centraal op onze website op de pagina ”FOTOALBUM”. Toegezegd 
 is dat eind dit jaar een besluit wordt genomen met de prognose dat in februari 2022 een 
 raadsvoorstel over deze verbouwing aan de gemeenteraad wordt aangeboden. 

 34)  17 november  en daarna op 19 november ontvingen we  een tussenbericht van de gemeente over 
 de stand van zaken bij hun voorbereiding van een advies. Op 18 november hebben we daarover 
 aanvullende info die als niet bekend werd aangemerkt de gemeente doen toekomen. 

 35)  2 december  bericht de gemeente dat op  22 december  a.s. om 09.30 uur  de heren Alexander 
 Meijer, Peter Jager en Guido Schipper onze DOP-bijeenkomst willen bezoeken. 

 36)  14 december  hebben we op hun verzoek een ingelast  overleg in het DOP-gebouw gevoerd met 
 Guido Schipper en tijdelijk medewerker Menno Steenland. Daarbij werd voorgesteld alvorens een 
 besluit te laten nemen samen met de Dorpsraad en de Sportvereniging overeen te komen hoe op 
 basis van de accommodatie-voorwaarden het beschikbaar gestelde krediet kan worden besteed. 
 Wij hadden op een voorstel voor verbouw gerekend. Wij hebben aangegeven mordicus tegen hun 
 voorstel te zijn. Standpunten en ondersteuning vanuit het dorp zijn voldoende bekend, nader 
 overleg is zinloos. Het lijkt erop dat het college besluitvorming opnieuw wil doorschuiven. 

 37)  21 december  belde de secretaresse dat vanwege de aangescherpte  Corona maatregelen het 
 afgesproken bezoek van de heren de volgende dag niet kan doorgaan. Ze zal ons verzoek om nog 
 wel voor de jaarwisseling te stand van zaken bij de besluitvorming te mogen ontvangen aan Peter 
 Jager doorgeven. Daarop is niets meer vernomen. 
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 10.  Bezoekersaantallen DOP 

 In 2021 hebben we vanwege de Coronacrisis minder bijeenkomsten kunnen organiseren. Het was in 
 totaal 12 weken niet mogelijk onze bijeenkomsten te houden. Maar in de daaropvolgende bijeenkomsten 
 vanaf 31 mei hebben we weer zonder onderbreking veel bezoekers mogen verwelkomen. Daar zijn we 
 erg blij mee. Maar alle overige extra bijeenkomsten hebben we alle moeten cancelen. 

 Afb. 14. Grafiek bezoekersaantallen DOP 2013 t/m 2021 

 Het totaalaantal bezoekers in 2013  566 

 Het totaalaantal bezoekers in 2014  1.314 

 Het totaalaantal bezoekers in 2015  1.675 

 Het totaalaantal bezoekers in 2016  2.007 

 Het totaalaantal bezoekers in 2017  2.154 

 Het totaalaantal bezoekers in 2018  2.443 

 Het totaalaantal bezoekers in 2019  2.641 

 Het totaalaantal bezoekers in 2020  1.690 

 Het totaalaantal bezoekers in 2021  1.645 

 Totaal  16.135 
 Het aantal bezoekers bleef op peil en nam geleidelijk aan zelfs nog wat toe. Dit motiveert het bestuur, 
 ondanks opgeworpen obstakels, onze inspanningen om ons onderkomen te vergroten te vervolgen. 
 Dit jaar blijkt weer overduidelijk dat daaraan grote behoefte bestaat. Zie ook hoofdstuk 8. 
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 11.  Financiën DOP 

 Belangrijkste inkomstenbron is de uitgifte van consumptiekaarten. Een consumptie kost € 1,-, één kaart 
 kost € 5, - en is goed voor 6 kopjes koffie of thee. Daarnaast worden meest kleinere bedragen aan 
 sponsorgelden ontvangen. Hiermee worden koffie en thee met toebehoren en eenmalige 
 gebruiksartikelen ingekocht. 
 De vrijwilligers deponeren het ingevulde formulier met het aantal bezoekers etc. na elke bijeenkomst in 
 een speciale bus in het DOP-gebouw. De penningmeester verwerkt deze opgaven in periodieke 
 overzichten. De toename van het aantal bezoekers beïnvloedt het kassaldo positief. 

 Afb. 15. Consumptiekaart DOP, goed voor zes consumpties. 

 We zijn met de familie Quak een redelijke huurprijs voor het door hun beschikbaar gestelde onderkomen 
 in het leegstaande winkelpand Quidaro Plein 18 te Petten overeengekomen. 
 Ook voor dit jaar hebben we van de gemeente € 2.000, - subsidie mogen ontvangen. 
 We hebben geen bericht ontvangen of subsidie voor 2022 al dan niet is toegekend. 

 Afb.16. Ondanks het mindere zonnige zomerweer was het soms toch mogelijk om buiten op 
 de stoep voor Quidaro bijeen te komen. 
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 12.  Samenvatting en conclusies 

 Dit jaar was in meerdere opzichten voor het DOP een moeilijk jaar. Maar met inzet van velen is het 
 gelukt zo vaak als mogelijk drie keer per week onze bijeenkomsten voort te zetten. 

 Eind vorig jaar gaf de gemeente mondeling aan, dat we op korte termijn wegens verkoop de kerk 
 moeten verlaten. Dat hadden we niet zien aankomen. Afspraak was dat we de kerk bij verkoop moesten 
 verlaten, maar de opzegtermijn van een paar weken was wel erg kort. Terugkeer naar het DOP-gebouw 
 was niet mogelijk. Dat gebouw is te klein om de 1½ m onderlinge afstand te houden. 
 De MFR ligt voor onze bezoekers te afgelegen. Zie onze onderbouwing verbouwplan DOP-gebouw. 
 In de kern van Petten had de gemeente geen vervangende ruimte beschikbaar. 

 We hebben per omgaande onderzocht, of in de kern een perceel voor ons beschikbaar is. Het lukte om 
 het leegstaande winkelpand Quidaro, Plein 1945 nr. 18 te Petten van Kees en Marcella Quak voor een 
 voor ons betaalbare prijs te huren. Dat hebben we met inzet van velen 22 januari kunnen betrekken. 
 Zo is het gelukt onze bijeenkomsten zonder onderbreking te vervolgen. Dat voelde direct goed. 
 Opmerkelijk is dat zowel bestuurlijk als ambtelijk vanuit de gemeente nooit navraag is gedaan hoe we na 
 het noodgedwongen vertrek uit de kerk onze bijeenkomsten kunnen vervolgen. 

 Het vervolg van besluitvorming bij de gemeente over ons verzoek van 11 april 2019 het DOP-gebouw te 
 verbouwen verliep naar onze mening erg onprofessioneel. Begrijpelijk, dat toen het bestuur van SEBAP 
 tegen ons verbouwplan bleek, dat besluitvorming stagneerde. Maar na bemiddeling van de Dorpsraad 
 Petten gingen DOP en SEBAP samen verder met de nadere uitwerking. Onbegrijpelijk blijft dat toen 
 SEBAP deze afspraak plots verbrak en een eigen veel kleiner plan voor verbouw naar de gemeente 
 stuurde, dit door de gemeente zonder enig overleg werd opgepakt. Ons verzoek tot bemiddeling wees 
 betrokken wethouder af, ook die van de PvdA en ging het plan van SEBAP verder uitwerken. 
 Dit resulteerde in een plan zonder draagvlak. 

 Daarop startte de gemeente, weer zonder overleg, onderzoek naar mogelijke aanpassing van het 
 DOP-gebouw. Er werd keuze uit vijf mogelijkheden voorgelegd, waarvan de meeste opties op voorhand 
 niet geschikt waren voor een DOP-onderkomen. Dat onderzoek werd uiteindelijk beëindigd. 
 Op 17 maart werd ons medegedeeld, dat het college van B&W heeft besloten over te gaan tot verbouw 
 zoals door ons was voorgesteld. Maar ook dat besluit werd vervolgens weer naar de raad doorgeschoven 
 en daarop weer ingetrokken. Vervolgens nam B&W in juli een nieuw besluit en stelde € 300.000, - 
 beschikbaar voor sociale ontmoeting in Petten, dit nader uit te werken in overleg met de inwoners van 
 Petten. Er zou in Petten veel weerstand tegen ons plan bestaan. 

 Opnieuw bleek het DOP voor de gemeente geen partij voor overleg. Dat in schril contrast met 
 voorgaande jaren, toen de gemeente ons veel ondersteuning verleende en ons vroeg onze werkwijze in 
 overige kernen te propageren. We hebben toen voor meerdere Dorpsraden onze werkwijze in Petten 
 uitgelegd. Tijdens de informatiebijeenkomst in november kreeg ons voornemen ruime ondersteuning. 
 Aangegeven werd dat in december over ons voorstel een besluit wordt genomen. 

 Maar in plaats van een besluit te horen werd ons in december ambtelijk verzocht met de besturen van 
 de Dorpsraad en de Sportvereniging af te spreken hoe verder te gaan. Voor ons is dat na bijna 3 jaar 
 van uitwisseling van standpunten volstrekt overbodig. Duidelijk is dat het huidige college in hun 
 regeerperiode, en dat zonder enige uitleg of overleg met ons, ons onderkomen niet wil vergroten. Dat 
 terwijl in andere dorpen veel geld aan huiskamerprojecten voor opvang van ouderen wordt besteed. Het 
 huidige college blijkt niet tot de vriendenclub van de ouderen in Petten te willen behoren, reden waarom 
 wij genoodzaakt worden te pogen onze bijeenkomsten in een privaat onderkomen te vervolgen. 
 De dankbaarheid van onze bezoekers, de brede ondersteuning van de inwoners van Petten 4 nov. jl. en 
 de hulp van de heren Jan Schrijver en Ben Blonk stimuleren ons zo lang als mogelijk door te gaan. 
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 13.  Vrijwilligers DOP 2020 

 Ria Barten 

 Jan Beek 

 Ineke Evertsz 

 Ans Boerdijk 

 Ella Dammer 

 Rob Jacobs 

 Mary de Jong 

 Willy Kleimeer 

 Inge Kooy 

 Kristina Maksimova 

 Martin de Rooy 

 Jenny van de Sigtenhorst 

 Cees Tesselaar 

 Heidi Tromp 

 Ildi Verduijn 

 Rob Waage 
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